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ZAPISNIK O RADU 24. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA SARAJEVA 

ODRŽANE 22.02.2023. GODINE 

 

Broj: 01-GV-02-321/23 

Datum: 22.02.2023. godine 
 

Sjednica je počela sa radom u 10,00 sati. 
 

Sjednicom je predsjedavao Jasmin Ademović, predsjedavajući Gradskog vijeća. 
 

Prisutni su bili sljedeći gradski vijećnici: 

1. Alem Logo 

2. Biljana Lazarević 

3. Danijela Šahat 

4. Jasmin Ademović 

5. Toni Vukadin 

6. Adi Škaljić 

7. Amra Zulfikarpašić 

8. Alen Girt 

9. Mirela Džehverović 

10. Ratko Orozović 

11. Alma Čengić 

12. Lajla Ćosović 

13. Srđan Simonović 

14. Vedad Deljković 

15. Elvedin Korora 

16. Muamer Mekić 

17. Bajro Biber 

18. Robert Pleše 

19. Seid Škaljić 

20. Željko Majstorović 

21. Vedran Dodik 

22. Drago Jurić 

23. Enisa Spahić 

24. Jasmin Skorupn 

25. Srđan Srdić 
 

Odsutni: Almedin Miladin (najavljen izostanak), Samir Bejić (najavljen izostanak) i Dragan 

Stevanović (najavljen izostanak). 
 

Pored gradskih vijećnika, sjednici su prisustvovali: 

1. Benjamina Karić, gradonačelnica Grada Sarajeva 

2. Haris Bašić, zamjenik gradonačelnice Grada Sarajeva 

3. Aida Bajramović, rukovodilac Stručne službe za poslove kabineta i poslove Gradske 

uprave 

4. Mirjana Đanović Stanić, rukovodilac Stručne službe za poslove Gradskog vijeća 

5. Admir Jusufbegović, pravobranilac Grada Sarajeva 

6. Senka Ibrišimbegović, direktorica Javne ustanove “Gradski Muzeji” Sarajevo 
 

Sjednici su prisustvovali članovi Komisije za Statut i akte koji nisu gradski vijećnici (prema 

evidenciji u Stručnoj službi za poslove Gradskog vijeća Grada Sarajeva). 

***** 
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Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozdravio prisutne, te najavio 

utvrđivanje prisustva, odnosno najave odsustva po pozivu za sjednicu. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da sjednici prisustvuje 

21 gradski vijećnik, te da Gradsko vijeće ima kvorum za punovažan rad i odlučivanje. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je informisao Gradsko vijeće da su  

izostanak najavili gradski vijećnik Samir Bejić i zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća 

Dragan Stevanović. 
 

Zatim je otvorio 24. sjednicu Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 
 

*****  

Uslijedilo je intoniranje himne Bosne i Hercegovine. 
 

***** 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva odalo je počast žrtvama zemljotresa u Turskoj i Siriji. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović se zahvalio gorskim službama 

spašavanja iz Bosne i Hercegovine koje su učestovale u misiji spašavanja žrtava zemljotresa. 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je otvorio raspravu o Zapisniku o radu 

23. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 25.01.2023. godine. 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Vedran Dodik te da sjednici prisustvuju 22 gradska vijećnika. 
 

***** 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je Zapisnik o radu 23. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio gradske vijećnike da su, uz 

predloženi dnevni red sjednice, dostavljeni materijali sa izvještajima radnih tijela koja su 

održana u pripremi 24. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva, kao i saglasnosti zamjenika 

Gradonačelnice. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović najavio određivanje o aktima 

koji su dostavljeni na razmatranje od strane ovlaštenih predlagača, u formi prijedloga po 

skraćenom postupku, po proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom 

pitanju, i to: 

1. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Asmir 

Merdžanović) 

2. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Timur Vilić) 

3. Prijedlog Odluke o formiranju Drugostepene žalbene komisije za 2023. godinu 

4. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja “Počasni građanin Grada Sarajeva” (Milan 

Mladenović - posthumno) 

5. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja “Plaketa Grada Sarajeva” (Anur Hadžiomerspahić -

posthumno) 



4 

 

6. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja “Plaketa Grada Sarajeva” (Tan Sri Dato' Seri Vincent 

Tan Chee Yioun) 

7. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja “Plaketa Grada Sarajeva” (Akademik Prof.dr.sc. 

Borislav Petrović) 

8. Prijedlog Odluke o dodjeli nagrade “Graham Bamford” (Pašaga Grbo - Paša) 

9. Prijedlog Odluke o dodjeli nagrade “Sarajevska pahuljica” (Emina Sipović) 

10. Prijedlog Odluke o dodjeli nagrade “Sarajevska pahuljica” (Nejra Sipović) 

11. Prijedlog Odluke o dodjeli nagrade “Sarajevska pahuljica” (Amajla Kadrić) 

12. Prijedlog Odluke o dodjeli nagrade “Sarajevska pahuljica” (grupa koju čine učenice i 

učenici Druge gimnazije Sarajevo, i to: Matea Šarkinović, Mona Husein, Soraja Salčin, 

Kamran Karić, Ammar Pašanović, Ian Lalić i Rijad Pejkušić, tim Druge gimnazije 

Sarajevo na STEM olimpijadi u Frankfurtu 2022.) 

13. Prijedlog Plana rada Grada Sarajeva za 2023. godinu  

14. Prijedlog Odluke o dopuni Kalendara obilježavanja datuma i događaja značajnih za Grad 

Sarajevo 

15. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o standardima i kriterijima za imenovanje 

pravobranioca i zamjenika pravobranioca Pravobranilaštva Grada Sarajeva 

16. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada JU “Gradski Muzeji” Sarajevo sa 

finansijskim planom za 2023. godinu  

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se o aktima koji su predloženi za razmatranje u formi 

prijedloga po skraćenom postupku vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva (Asmir Merdžanović) razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Timur Vilić) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“,  bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (pet gradski vijećnik se nije izjasnio), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o formiranju Drugostepene žalbene komisije za 

2023. godinu razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je proceduralni prijedlog da se 

Odluka o dodjeli priznanja “Počasni građanin Grada Sarajeva” (Milan Mladenović - 

posthumno) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 

 

https://en.wikipedia.org/wiki/Malay_titles#Dato'_Seri
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je proceduralni prijedlog da se 

Odluka o dodjeli priznanja “Plaketa Grada Sarajeva” (Anur Hadžiomerspahić - posthumno) 

razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova 

„protiv“ i jednim „suzdržanim“ glasom prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se 

nisu izjasnila), usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o dodjeli priznanja “Plaketa 

Grada Sarajeva” (Tan Sri Dato' Seri Vincent Tan Chee Yioun) razmatra u formi prijedloga 

po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“,  bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o dodjeli priznanja “Plaketa Grada Sarajeva” 

(Akademik Prof.dr.sc. Borislav Petrović) razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o dodjeli nagrade “Graham Bamford” (Pašaga 

Grbo - Paša) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o dodjeli nagrade “Sarajevska pahuljica” 

(Emina Sipović) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je proceduralni prijedlog da se 

Odluka o dodjeli nagrade “Sarajevska pahuljica” (Nejra Sipović) razmatra u formi prijedloga 

po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o dodjeli nagrade “Sarajevska pahuljica” 

(Amajla Kadrić) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o dodjeli nagrade “Sarajevska pahuljica” (grupa 

koju čine učenice i učenici Druge gimnazije Sarajevo, i to: Matea Šarkinović, Mona Husein, 

Soraja Salčin, Kamran Karić, Ammar Pašanović, Ian Lalić i Rijad Pejkušić, tim Druge 

gimnazije Sarajevo na STEM olimpijadi u Frankfurtu 2022.) razmatra u formi prijedloga po 

skraćenom postupku. 

 

https://en.wikipedia.org/wiki/Malay_titles#Dato'_Seri
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Plan rada Grada Sarajeva za 2023. godinu razmatra u 

formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o dopuni Kalendara obilježavanja datuma i 

događaja značajnih za Grad Sarajevo razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izmjeni Odluke o standardima i kriterijima za 

imenovanje pravobranioca i zamjenika pravobranioca Pravobranilaštva Grada Sarajeva 

razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je proceduralni prijedlog da se 

Odluka o davanju saglasnosti na Program rada JU “Gradski Muzeji” Sarajevo sa finansijskim 

planom za 2023. godinu razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 

***** 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je dnevni red 24. sjednice 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva: 

1. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Asmir 

Merdžanović) 

2. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Timur Vilić) 

3. Prijedlog Odluke o formiranju Drugostepene žalbene komisije za 2023. godinu 

4. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja “Počasni građanin Grada Sarajeva” (Milan 

Mladenović - posthumno) 

5. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja “Plaketa Grada Sarajeva” (Anur Hadžiomerspahić -

posthumno) 

6. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja “Plaketa Grada Sarajeva” (Tan Sri Dato' Seri Vincent 

Tan Chee Yioun) 

7. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja “Plaketa Grada Sarajeva” (Akademik Prof.dr.sc. 

Borislav Petrović) 

8. Prijedlog Odluke o dodjeli nagrade “Graham Bamford” (Pašaga Grbo - Paša) 

9. Prijedlog Odluke o dodjeli nagrade “Sarajevska pahuljica” (Emina Sipović) 

10. Prijedlog Odluke o dodjeli nagrade “Sarajevska pahuljica” (Nejra Sipović) 

11. Prijedlog Odluke o dodjeli nagrade “Sarajevska pahuljica” (Amajla Kadrić) 

12. Prijedlog Odluke o dodjeli nagrade “Sarajevska pahuljica” (grupa koju čine učenice i 

učenici Druge gimnazije Sarajevo, i to: Matea Šarkinović, Mona Husein, Soraja Salčin, 

Kamran Karić, Ammar Pašanović, Ian Lalić i Rijad Pejkušić, tim Druge gimnazije 

Sarajevo na STEM olimpijadi u Frankfurtu 2022.) 

13. Prijedlog Plana rada Grada Sarajeva za 2023. godinu  

https://en.wikipedia.org/wiki/Malay_titles#Dato'_Seri
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14. Prijedlog Odluke o dopuni Kalendara obilježavanja datuma i događaja značajnih za Grad 

Sarajevo 

15. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o standardima i kriterijima za imenovanje 

pravobranioca i zamjenika pravobranioca Pravobranilaštva Grada Sarajeva 

16. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada JU “Gradski Muzeji” Sarajevo sa 

finansijskim planom za 2023. godinu  

17. Izvještaj o aktivnostima Grada Sarajeva u oblasti međunarodne saradnje u 2022. godini 

18. Nacrt Odluke o dodjeli u zakup poslovnih zgrada i prostorija Grada Sarajeva 

19. Informacija o Elaboratu društvene-ekonomske opravdanosti obnove Astronomske 

opservatorije Trebević    

20. Vijećnička pitanja i inicijative 
 

***** 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupila gradska vijećnica Danijela Šahat te da sjednici prisustvuje 24 gradska vijećnika. 
 

      ***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio gradske vijećnike da je, uz 

predloženi dnevni red sjednice dostavljen Program rada Pravobranilaštva Grada Sarajeva za 

2023. godinu, u formi informativnog materijala. 
 

***** 

Ad 1) 

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Asmir Merdžanović) 
 

Ad 2) 

Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Timur 

Vilić) 
 

Ad 3) 

Prijedlog Odluke o formiranju Drugostepene žalbene komisije za 2023. godinu 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je predložio da se o tačkama 1, 2. i 3. 

dnevnog reda vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva,  bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je prijedlog da se o tačkama od 1, 2. i 3. dnevnog reda vodi jedinstvena rasprava, 

a odlučuje odvojeno. 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač odluka je Komisija za izbor i imenovanja. 

Prijedloge odluka je razmatrala Komisija za Statut i akte. Mišljenje radnog tijela je dostupno 

gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila), usvojilo je Odluku o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva (Asmir Merdžanović), kako je predložena. 
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave,  jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je Odluku o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Timur 

Vilić), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave,  jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je Odluku o formiranju Drugostepene žalbene komisije za 2023. godinu, kako je 

predložena. 

Ad 4) 

Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja “Počasni građanin Grada Sarajeva” (Milan 

Mladenović - posthumno) 
 

Ad 5) 

Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja “Plaketa Grada Sarajeva” (Anur Hadžiomerspahić 

-posthumno) 
 

Ad 6) 

Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja “Plaketa Grada Sarajeva” (Tan Sri Dato' Seri 

Vincent Tan Chee Yioun) 
 

Ad 7) 

Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja “Plaketa Grada Sarajeva” (Akademik Prof.dr.sc. 

Borislav Petrović) 
 

Ad 8) 

Prijedlog Odluke o dodjeli nagrade “Graham Bamford” (Pašaga Grbo - Paša) 
 

Ad 9) 

Prijedlog Odluke o dodjeli nagrade “Sarajevska pahuljica” (Emina Sipović) 
 

Ad 10) 

Prijedlog Odluke o dodjeli nagrade “Sarajevska pahuljica” (Nejra Sipović) 
 

Ad 11) 

Prijedlog Odluke o dodjeli nagrade “Sarajevska pahuljica” (Amajla Kadrić) 
 

Ad 12) 

Prijedlog Odluke o dodjeli nagrade “Sarajevska pahuljica” (grupa koju čine učenice i 

učenici Druge gimnazije Sarajevo, i to: Matea Šarkinović, Mona Husein, Soraja Salčin, 

Kamran Karić, Ammar Pašanović, Ian Lalić i Rijad Pejkušić, tim Druge gimnazije Sarajevo 

na STEM olimpijadi u Frankfurtu 2022.) 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je predložio da se o tačkama od 4. do 

12. dnevnog reda vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva,  bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ 

i jednim „suzdržanim“ glasom prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je prijedlog da se o 

tačkama od 4. do 12. dnevnog reda vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 

 

https://en.wikipedia.org/wiki/Malay_titles#Dato'_Seri
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Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač odluka je Komisija za izbor i imenovanja. 

Prijedloge odluka je razmatrala Komisija za Statut i akte. Mišljenje radnog tijela je dostupno 

gradskim vijećnicima. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradski vijećnik Toni Vukadin, gradski vijećnik 

Srđan Srdić i gradski vijećnik Vedran Dodik, a dodatna pojašnjenja dali su gradski vijećnik 

Adi Škaljić, predsjedavajući Komisije za izbor i imenovanja i predsjedavajući Gradskog 

vijeća Jasmin Ademović. 

***** 
 

Uslijedila je pauza kako bi se, na zahtjev gradskog vijećnika Srđana Srdića, tačka 6. dnevnog 

reda Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja “Plaketa Grada Sarajeva” (Tan Sri Dato' Seri Vincent 

Tan Chee Yioun) dopunila prijedlogom Udruženja Fudbalskog kluba „Sarajevo“. 
 

***** 
 

U nastavku sjednice, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da 

je radu sjednice pristupio gradski vijećnik Alem Logo te da sjednici prisustvuje 25 gradskih 

vijećnika. 

***** 
 

U nastavku rasprave učestvovao je gradski vijećnik Adi Škaljić. 

***** 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 25 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o dodjeli priznanja 

“Počasni građanin Grada Sarajeva” (Milan Mladenović - posthumno), kako je 

predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) usvojilo je Odluku 

o dodjeli priznanja “Plaketa Grada Sarajeva” (Anur Hadžiomerspahić -posthumno), kako 

je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, jednim glasom „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o dodjeli priznanja “Plaketa Grada Sarajeva” (Tan Sri Dato' Seri 

Vincent Tan Chee Yioun), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 25 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o dodjeli priznanja 

“Plaketa Grada Sarajeva” (Akademik Prof.dr.sc. Borislav Petrović), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 25 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o dodjeli nagrade 

“Graham Bamford” (Pašaga Grbo - Paša), kako je predložena. 

 

https://en.wikipedia.org/wiki/Malay_titles#Dato'_Seri
https://en.wikipedia.org/wiki/Malay_titles#Dato'_Seri
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) usvojilo je Odluku 

o dodjeli nagrade “Sarajevska pahuljica” (Emina Sipović), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) usvojilo je 

Odluku o dodjeli nagrade “Sarajevska pahuljica” (Nejra Sipović), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) usvojilo je 

Odluku o dodjeli nagrade “Sarajevska pahuljica” (Amajla Kadrić), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) usvojilo je 

Odluku o dodjeli nagrade “Sarajevska pahuljica”(grupa koju čine učenice i učenici Druge 

gimnazije Sarajevo, i to: Matea Šarkinović, Mona Husein, Soraja Salčin, Kamran Karić, 

Ammar Pašanović, Ian Lalić i Rijad Pejkušić, tim Druge gimnazije Sarajevo na STEM 

olimpijadi u Frankfurtu 2022.), kako je predložena. 
 

Ad 13) 

Prijedlog Plana rada Grada Sarajeva za 2023. godinu  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Plana je Gradonačelnica. 

Prijedlog Plana su razmatrala sva radna tijela. Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim 

vijećnicima. 
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovala je gradska vijećnica Biljana Lazarević, a odgovor 

na pitanje dala je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je Plan rada Grada Sarajeva za 2023. godinu, kako je predložena. 
 

Ad 14) 

Prijedlog Odluke o dopuni Kalendara obilježavanja datuma i događaja značajnih za 

Grad Sarajevo 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradski vijećnik Adi Škaljić, gradski vijećnik 

Vedad Deljković i gradski vijećnik Toni Vukadin, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja 

dali su gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić i predsjedavajući Gradskog vijeća 

Jasmin Ademović. 
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i tri 

„suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), 

usvojilo je Odluku o dopuni Kalendara obilježavanja datuma i događaja značajnih za 

Grad Sarajevo, kako je predložena. 
 

Ad 15) 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o standardima i kriterijima za imenovanje 

pravobranioca i zamjenika pravobranioca Pravobranilaštva Grada Sarajeva 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte. Mišljenje radnog tijela je dostupno 

gradskim vijećnicima. 
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o izmjeni Odluke o standardima i kriterijima za imenovanje 

pravobranioca i zamjenika pravobranioca Pravobranilaštva Grada Sarajeva, kako je 

predložena. 

Ad 16) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada JU “Gradski Muzeji” Sarajevo 

sa finansijskim planom za 2023. godinu  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Upravni odbor JU “Gradski Muzeji” Sarajevo.  

Prijedlog Odluke su razmatrali Administrativna komisija, Odbor za društvene djelatnosti, 

Odbor za budžet i finansije i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima.  
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradska vijećnica Biljana Lazarević, 

predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović i gradski vijećnik Adi Škaljić, a 

dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dala je direktorica JU “Gradski Muzeji” Sarajevo 

Senka Ibrišimbegović. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) usvojilo je 

Odluku o davanju saglasnosti na Program rada JU “Gradski Muzeji” Sarajevo sa 

finansijskim planom za 2023. godinu, kako je predložena. 
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Ad 17) 

Izvještaj o aktivnostima Grada Sarajeva u oblasti međunarodne saradnje u 2022. godini 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Izvještaja je Gradonačelnica. 

Izvještaj su razmatrale Komisija za međunarodnu suradnju i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima.  

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ 

i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu 

izjasnila) usvojilo je Izvještaj o aktivnostima Grada Sarajeva u oblasti međunarodne 

saradnje u 2022. godini, kako je podnesen. 
 

Ad 18) 

Nacrt Odluke o dodjeli u zakup poslovnih zgrada i prostorija Grada Sarajeva 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Nacrt Odluke je utvrdila Gradonačelnica. 

Nacrt Odluke su razmatrali Administrativna komisija i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradski vijećnik Alen Girt, gradski vijećnik Seid 

Škaljić, gradski vijećnik Vedran Dodik, a dodatna pojašnjenja dala je gradonačelnica 

Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) usvojilo je 

zaključak kojim se Nacrt Odluke o dodjeli u zakup poslovnih zgrada i prostorija Grada 

Sarajeva upućuje u javnu raspravu, a koji glasi:  

1. Gradsko vijeće Grada Sarajeva razmatralo je Nacrt Odluke o dodjeli u zakup poslovnih 

zgrada i prostorija Grada Sarajeva i upućuje ga u javnu raspravu u trajanju od 15 dana 

od dana upućivanja Nacrta Odluke u javnu raspravu. 

2. Subjekti u javnoj raspravi su klubovi gradskih vijećnika i drugi subjekti koji iskažu 

interes. 

3. Ovaj Zaključak, čiji je sastavni dio utvrđeni Nacrt Odluke o dodjeli u zakup poslovnih 

zgrada i prostorija Grada Sarajeva, tokom trajanja javne rasprave bit će javno dostupan 

na službenoj internetskoj stranici Grada Sarajeva putem poveznice istaknute na 

naslovnoj stranici pod naslovom „Poziv za javnu raspravu o Nacrtu Odluke o dodjeli u 

zakup poslovnih zgrada i prostorija Grada Sarajeva”. 

4. Primjedbe, prijedlozi i sugestije iznesene u diskusijama radnih tijela Gradskog vijeća i 

gradskih vijećnika, iznesene na sjednici Gradskog vijeća pri razmatranju Nacrta Odluke 

o dodjeli u zakup poslovnih zgrada i prostorija Grada Sarajeva, tretirat će se kao prilog 

javnoj raspravi. 

5. Za organizaciju i vođenje javne rasprave određuje se gradonačelnica putem Stručne 

službe za poslove kabineta i poslove Gradske uprave i Administrativna komisija 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 
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Ad 19) 

Informacija o Elaboratu društvene-ekonomske opravdanosti obnove Astronomske 

opservatorije Trebević    

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica. 

Informaciju su razmatrali Administrativna komisija, Komisija za Statut i akte i Odbor za 

urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradski vijećnik Adi Škaljić i gradski vijećnik 

Seid Škaljić. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva, primilo k znanju Informaciju o Elaboratu društvene-ekonomske 

opravdanosti obnove Astronomske opservatorije Trebević.    
 

Ad 20) 

Vijećnička pitanja i inicijative 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović je dao uvodne 

napomene sljedećeg sadržaja: 

Uz poziv za 24. sjednicu Gradskog vijeća, gradskim vijećnicima su dostupni odgovori na 

određena vijećnička pitanja odnosno informacije vezane za realizaciju inicijativa gradskih 

vijećnika i radnih tijela, kao i inicijative i vijećnička pitanja gradskih vijećnika i radnih tijela, 

koje su zaprimljene do održavanja sjednice, i to: 

- tri inicijative Odbora za lokalni biznis i turizam  

- jedna inicijativa Odbora za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj 

- jedna inicijativa Komisije za međunarodnu saradnju 

- jedna inicijativa Odbora za budžet i finansije  

- tri inicijative gradskog vijećnika Jasmina Skorupana 

- dvije inicijative gradske vijećnice Enise Spahić   

- tri inicijative gradskog vijećnika Adija Škaljića te  

- dvije inicijative gradskog vijećnika Jasmina Ademovića.  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović je napomenuo da će 

inicijative za koje nije traženo izjašnjenje Gradskog vijeća kao i vijećnička pitanja biti 

proslijeđeni na dalje nadležno postupanje. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović najavio izjašnjavanje o 

inicijativama za koje su podnosioci zatražili da ih Gradsko vijeće podrži. 
 

1. Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj je inicirao donošenje zaključka  

Gradskog vijeća koji bi glasio:   

Zadužuje se gradonačelnica da u komunikaciji s nadležnim ministarstvom Kantona 

Sarajevo iznese problematiku vezanu za vizualne komunikacije na stajalištima javnog 

prevoza, a posebno na nedostatak voznih redova, te da insistira da se, što je prije 

moguće, poduzme sve što je potrebno da se uočeni problemi riješavaju.  
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo je zaključak Odbora za javne 

službe, infastrukturu i javni saobraćaj. 
 

2. Odbor za budžet i finansije  je inicirao donošenje zaključka Gradskog vijeća koji bi 

glasio:   

Zadužuje se Gradonačelnica da Gradskom vijeću podnese izvještaj o realizaciji Plana 

nabavki Grada Sarajeva za 2022. godinu.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo je zaključak Odbora za budžet i 

finansije. 
 

3. Gradski vijećnik Jasmin Skorupan uputio je inicijativu, sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je pokrenuti proces traženja neuknjiženih nekretnina u vlasništvu Grada 

Sarajeva. 
  

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika, podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala 

inicijativom Gradskog vijeća. 

 

4. Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović uputio je 

inicijativu sa prijedlogom zaključka te zatražio da se Gradsko vijeće Grada Sarajeva, na 

sljedećoj sjednici, izjasni o iniciranom zaključku. 

Zadužuje se Gradonačelnica da pripremi, izradi i predloži Plan aktivnosti za donošenje 

gradskih propisa do kraja mandatnog perioda na koji je izabran trenutni saziv Gradskog 

vijeća, a koji će sadržavati eventualno preispitivanje važećih propisa Grada Sarajeva 

odnosno donošenje novih u okviru vlastite nadležnosti Grada Sarajeva i prenesenih 

nadležnosti, a imajući u vidu i nadležnosti iz Statuta Grada Sarajeva („Službene novine 

Kantona Sarajevo“, broj 7/23). 

 

5. Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović uputio je 

inicijativu sa prijedlogom zaključka te zatražio da se Gradsko vijeće Grada Sarajeva, na 

sljedećoj sjednici, izjasni o iniciranom zaključku. 

Zadužuje se Gradonačelnica, Pravobranilaštvo Grada Sarajeva, odnosno odgovarajući 

organi subjekata kojima je Grad Sarajevo osnivač, da pripreme i podnesu Izvještaj o 

realizaciji zaključaka Gradskog vijeća od početka mandata trenutnog saziva Gradskog 

vijeća (24.03.2021. godine) do dana usvajanja ove inicijative.  
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović pozvao 

gradske vijećnike da upute vijećnička pitanja i inicijative. 

 

6. Zamjenica predsjedavajućeg Gradskog vijeća Mirela Džehverović uputila je i 

obrazložila inicijativu u izlaganju sljedećeg sadržaja.  

Potrebno je da Grad Sarajevo kao i gradski vijećnici u svojim općinama, poduzmu 

potrebno da se finansijski podrži učestvovanje učenika na STEM olimpijadi u 2023. 

godini za koju učenici već prolaze prve korake kvalifikacija, a imajući u vidu važnost i 

značaj ovog takmičenja  koje je Grad Sarajevo podržao u 2022. godini, te je učenicima 

koji su učestvovali na takmičenju, dodijeljena nagrada „Sarajevska pahuljica“. 
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7. Gradska vijećnica Biljana Lazarević uputila je inicijativu u izlaganju sljedećeg sadržaja.  

Potrebno je da Grad Sarajevo uputi urgenciju svim gradskim općinama da što prije 

dostave svoja mišljenja o elaboratima za postavljanje kioska, otvorenih bašti i 

reklamnih panoa.  
 

8. Gradska vijećnica Biljana Lazarević uputila je inicijativu u izlaganju sljedećeg sadržaja.  

Potrebno je da Grad Sarajevo pripremi izvještaj o dodijeljenim sredstvima udruženjima 

od posebnog značaja za Grad Sarajevo, kao i o opravdanim sredstvima. 

 

9. Gradska vijećnica Amra Zulfikarpašić uputila je inicijativu u izlaganju sljedećeg 

sadržaja.  

U gradskoj galeriji Collegium Artisticum bit će upriličeno otvaranje izložbe, 6. aprila, 

na Dana grada Sarajeva, koju tradicionalno otvara gradonačelnik. Posljednje dvije 

izložbe su otvorene bez prisustva predstavnika Grada Sarajeva. Očekuje se da Grad 

Sarajevo pokaže senzibilitet prema ovoj ustanovi, bez obzira na to što nije reagovao na 

zahtjeve koji su upućivani za podršku projektu obnove prostora.  
 

10. Gradski vijećnik Muamer Mekić uputio je inicijativu u izlaganju sljedećeg sadržaja.  

Potrebno je da Grad Sarajevo razmotri mogućnost da se finansijski podrži opremanje Gorske 

službe spašavanja „Trebević“ koja je u periodu od 08.02.- 16.02.2023. godine boravila u misiji 

spašavanja unesrećenih nakon razornog zemljotresa u Turskoj. 

 

11. Gradski vijećnik Ratko Orozović uputio je inicijativu u izlaganju sljedećeg sadržaja.  

Potrebno je da Grad Sarajevo razmotri mogućnost da se pored spomenika Davorinu 

Popoviću i Mirzi Delibašiću, u parku kod FIS-a, podigne spomenik (bista) Dušku 

Trifunoviću.  
 

12. Gradski vijećnik Ratko Orozović uputio je inicijativu u izlaganju sljedećeg sadržaja.  

Potrebno je poduzeti mjere i aktivnosti da se iz prodavnica povuku sve militantne 

igračke (tenkovi, puške i sl.) koje negativno utiču na mlade generacije.   
 

13. Gradski vijećnik Adi Škaljić uputio je inicijativu sljedećeg sadržaja. 

„Na osnovu člana 19. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva koji propisuje pravo 

vijećnika da podnosi inicijative, na osnovu komunikacije sa predstavnicima Zavoda za 

transfuzijsku medicinu Federacije Bosne i Hercegovine, gradonačelnici, nadležnoj 

službi i gradskim javnim preduzećima upućujem vijećničku inicijativu za 

• obezbjeđivanje besplatnih karata za Sarajevsku žičaru za višestruke dobrovoljne 

darivatelje krvi; 

• obezbjeđivanje besplatnog korištenja Olimpijskog bazena za višestruke 

dobrovoljne darivatelje krvi. 

Obrazloženje 

Darivanje krvi je jedna od najkorisnijih i najodgovornijih aktivnosti koju može upražnjavati 

gotovo svaki čovjek. Zavodi koji se bave transfuziologijom često se nađu u problemima zbog 

nestašice krvi. Iako naše društvo slavi darivatelje, smatram da bi trebalo dodatno raditi na 

vrednovanju i prepoznavanju ovog vida solidarnosti i humanosti. Ono što naša gradska javna 

preduzeća mogu uraditi jeste da daju određene benefite višestrukim darivateljima, a na osnovu 

liste koju će Zavod naknadno dostaviti.“ 
 

14. Gradski vijećnik Toni Vukadin ponovio je vijećničko pitanje postavljeno na 23. sjednici 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva, održanoj dana 25.01.2023. godine, u izlaganju sljedećeg 

sadržaja. 
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Kada će se moći pristupiti registru podataka Ureda za borbu protiv korupcije i 

upravljanja kvalitetom od javnih preduzeća „Olimpijski bazen Otoka“ i „Sarajevo“, a 

što se odnosi i na Javnu ustanovu „Gradski Muzeji“?  

Potrebno je dostaviti informaciju što prije, da bi se gradski vijećnici upoznali o aktivnostima 

koje su poduzete, bez obzira na rezultat.  
 

15. Gradski vijećnik Seid Škaljić uputio je inicijativu u izlaganju sljedećeg sadržaja.  

Pozivam sve institucije da provjere ispravno postavljanje zastave povodom Dana 

nezavisnosti Bosne i Hercegovine. Također, pozivam i građane da u što većem broju 

istaknu zastave na Dan nezavisnosti, zato što je to jako važan datum za našu državu. 
 

***** 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je zaključio rad 24. sjednice Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva. 

Podsjetio je gradske vijećnike na aktivnosti povodom obilježavanja 1. marta - Dana 

nezavisnosti Bosne i Hercegovine. 

Zatim je najavio održavanje sjednice Kolegija Gradskog vijeća u petak 24.02.2023. godine 

radi pripreme 26. sjednice Gradskog vijeća koja se planira održati krajem mjeseca marta, kao 

i na održavanje 25. sjednice Gradskog vijeća koja se planira održati u srijedu 08.03.2023. 

godine i na kojoj će Gradsko vijeće odlučiti o dobitnicima „Šestoaprilske nagrade Grada 

Sarajeva“ u 2023. godini. 
 

***** 
 

Sjednica Gradskog vijeća Grada Sarajeva završena je u 12.25 sati.   
 

***** 

Sastavni dio ovog zapisnika je izvornik i tonski snimak o radu sjednice Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva koji se čuvaju u Stručnoj službi za poslove Gradskog vijeća Grada Sarajeva.      

  
SEKRETAR GRADSKOG VIJEĆA 

 

Mila Eminović  

 

PREDSJEDAVAJUĆI GRADSKOG VIJEĆA  
 

Jasmin Ademović, s.r. 

 
 

 

 

 


